
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB  
Protokoll styrelsemöte 241017 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren, Annette 
Kristensson, Kristina Schölin under §142-149, Bodil Arvidsson under §149 samt Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Jonas Kronholm 
 
 
 
§142 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§143 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§144 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§145 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§146 Inkomna skrivelser 
 Golden Retrieverklubben – Förfrågan om lån av lokal till årsmöte 
 SBK Skånedistriktet – Kallelse till distriktsmöte 9 november 2024 
 
§147 Avsända skrivelser  
 Studiefrämjandet – Avtal angående material  
 
§148 Rapport kassör 
 Kassa 2.110:-, Klubbkonto 39.320:-, Tävling 2.237:-, Placeringskonto 98.061 kr 
 Fasträntekonto 300.000 kr Totalt: 441.728:- 
       
§149 Valberedningen 

Kristina Schölin redogjorde för vilka som är i tur att avgå. Det är Tord Hansson, 
Anne Ljung, Jonas Kronholm. Fyllnadsval ska ske efter Camilla Arvidsson. 
 

§150 Rapport HUK  
 En kurs har avslutning på lördag och därefter är alla höstens kurser slut. 

Den 2/11 mellan kl. 10.00 – 13.00 är det Föreningsmässa i Björklundahallen.Vi 
ska vara med och Annette håller i det och önskar att så många som möjligt kan 
ställa upp.  
Beslutades att vintervästar ska ges till instruktörerna. Per ordnar några 
provvästar. 
Det blir träningsfrukost den 19/10. 

 
§151 Rapport RUK 

Utställningen gav ett överskott på ca. 13.000 kr. 
 



§152 Rapport Interiörkommittén 
Målningsarbetet framskrider. Beslutades att ”målarna” ska uppmärksammas på 
medlemsmötet för sitt stora arbete som sparat klubben stora utgifter. 
 

§153 Rapport tävlingskommittén 
 Rapporttävling den 27/10. 6 st anmälda. 
   
§154 Rapport kök/servering 
 Inget att rapportera.   
   
§155 Rapport stuga/tomt 

Skylt om förbjuden cykelparkering har kommit och ska sättas upp vid infarten. 
 

§156 Beslut/Uppföljning 
Marie redogjorde för hur hedersmedlemmar utses. Vi ska fundera på vilka 
kriterier som ska gälla i vår klubb. 
Beslutades att för inköp av hoopershinder måste vi ha någon som håller i 
träning för att få fler intresserade och så småningom få någon som kan bli 
instruktör. 

   
§157 Uthyrning 
 Golden Retrieverklubben för årsmöte 23/2-25. Ingen kostnad.  
  
§158 Verksamhetsplan 
 Inget aktuellt  
 
§159 Medlemsmöte 

Gick igenom vad som ska tas upp på medlemsmötet. Vi bjuder på frallor. Marie 
handlar.  

 
§160 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 

§161 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir onsdag den 20 november kl. 18.30. 
Decembermötet blir torsdag den 12 december. 

  
§162 Mötet avslutas. 

Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


